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Algemene Afdelingsvergadering 18-12-2024 
Jonge Democraten Arnhem - Nijmegen 
Notulen door: Chiury de Nijs  
 
Datum:     Woensdag 18-12-2024 
Tijd:          20:00 – 22:00 
Locatie:    Café ‘t Haantje te Nijmegen 
 

 
20:04 Opening AAV [zet tijdstippen op plek XX:XX] 
 
Benoeming Technisch Voorzitter  
Technisch Voorzitter: Bart Hiddema 
 
Installatie Stem- en Notulencommissie 
Stem- en Notulencommissielid 1: Michiel van Alst 
 
Vaststellen notulen AAV 03-09-2024 
Vastgesteld per acclamatie 
 
Vaststellen agenda AAV 18-12-2024 
Vastgesteld per acclamatie (maar met muziek) 
 
Mededeling: Secretaris is afwezig ivm kerstgala 
 
20:06 Bestuursverantwoording 
 
Voorzitter Douwe Brandenbarg : 
Douwe roept mensen op om vragen te stellen.  
 
Vraag uit de zaal 
 
Lucas Hoogendoorn:  
Korte mondelinge toelichting  
 
Chune Huijbregts: 
Korte mondelinge toelichting 
 
Koen Simons: 
Korte mondelinge toelichting 
 
 
XX:XX Bestuursvragen 
 
 
V: Joris 
Hoe is de samenwerking met Zwolle? 
A: Bestuurslid X 
Prima. (Het ego van de vraagsteller wordt gestreeld.) 
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V: Hoe vind je zelf dat het gaat? 
 
A:Douwe 
Beter dan vorig jaar, want we hebben een proactief bestuur, meer dan vorig jaar. Dat is fijn 
als voorzitter, maar ook als bestuur zelf. 
 
V:Lucas 
Wie is je favoriete medebestuurslid? 
 
A:Douwe 
Mezelf!  
 
V: Leander 
Als dit bestuur een verkeersbord was, welk bord is het dan? 
A: Douwe: Ik ken geen verkeersborden. In kinderplaatje zouden we allemaal in handen staan 
maar er komt nog een schriftelijk antwoord (sarcastisch). 
 
V: Ingeborg 
Waar ben je trots op?  
 
A: Douwe 
Bezoeken die we hebben kunnen doen, het openluchtmuseum bijvoorbeeld. 
 

20:10 Verkiezingsblok 

Voorzitter 

Douwe Brandenbarg 
Toelichting: Ik hoop dat jullie mijn motivatie gelezen hebben, want ik ga hem nu toelichten. 
Douwe is fan van zijn bestuur en hij wil er mee doorgaan. Hij wil erop voortbouwen. Niet van 
halve maatregelen, dus maakt hij zijn karwei af.  
 
V:Joris 
Wat ga je anders doen het komende halfjaar? 
 
A:Douwe 
Het gaat op het moment goed en die lijn wil ik graag doorzetten. Ik ga een andere 
werkmethode toepassen zodra ik mijn stage ga lopen. Meer leren plannen is dus nodig, 
bijvoorbeeld hoe ik mijn energie moet verdelen. 
 
 
Mededeling door Sollicitatiecommissie 
Hoeft niet genotuleerd te worden! 
 
Secretaris 

Sweder Groot  

Toelichting: Ik ben al poosje lid van de JD en actief geweest bij de regiocommissie. Het was 
leuk, wel gesneuveld (JD Enschede is te ziele). De JD is een leerschool en ik wil ook graag 
meer leren. De JD is een gezellige vereniging en ik denk vaardigheden te hebben die nuttig 
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zijn voor het komende bestuur. 
 
V:Joris 
Was je daar (verwijzend naar locatie op foto) voor politieke interesses? 
A:Sweder 
Nee. Wilders niet tegengekomen 
 
V:Douwe 
Wat ga je meenemen qua vaardigheden?  
A:Sweder 
Een kritisch oog dat is eerder bij andere functies ook gewaardeerd. Daarnaast ben ik een 
teamplayer. 
 
Bestuurslid Profilering 

Chune Huijbregts 

Toelichting: Ik vind het leuk met mijn bestuur. Ik heb nog niet alles kunnen doen wat ik heb 
willen doen, dus dat wil ik het komende halfjaar voortzetten. 
 
V:Douwe 
Wat zijn je toekomstige plannen nu je bijna bent afgestudeerd? En hoe verhoudt dat tot de 
JD? 
 
A:Geen concrete plannen, hopelijk wel iets juridisch. Dus een bijbaan, niet een fulltime 
bijbaan ofzo, oh, en een premaster. 
 
V:Wat vind je leuk aan de functie? 
A:Creativiteit is leuk en dat kan ik hierin kwijt. Daarnaast is het bestuur heel leuk! 
 
 

20:21 Politiek Blok 
 
PM 01 Zal ik er een nietje doorheen slaan?-CBR 1 

 

Onderwerp: CBR 

Woordvoerder: 
Linda Ruijs 

Er zijn drie moties met dezelfde titels. Geen clustermotie. 
Eerste twee gaan sowieso naar het landelijk congres want 
ingediend met werkgroep. Laatste is wel regulier.  
 
Deze cursus is best duur, 150 euro, zelf ook gehad. De 
wetgeving rondom deze cursus is raar, want zou eigenlijk 
moeten zijn voor ouderen en erstig beperkten. Wij hebben 
het ook voor mensen met ADHD en autisme. Dat is 
stigmatiserend.  

Voor Neutraal  

Ik vind het vreemd omdat als 
je autisme en ADHD hebt 
later wordt vastgesteld. 

Bij verlenging moet je de 
keuring wel doen als je het 
later vastgesteld krijgt? 
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Verder de vraag: waarom is 
deze wetgeving zo  
ingestoken? Wat was de 
gedachtegang? 
 
Ik (als ADHD’er) slik 
medicijnen en dat kan een 
impact hebben over 
rijgedrag. Verder is het CBR 
wel een stomme instantie. 

Woordvoerder: Ik weet niet wat de gedachte achter de wetgeving is, maar 
het is niet echt logisch. Daarnaast over de medicatie: 
ADHD-medicatie komt over het algemeen ten goede voor 
concentratie. Daarnaast kan een rij-instructeur altijd een 
oordeel vellen.  

Stemming: 7 voor, 4 tegen. Aangenomen 

 
PM 02 Zal ik er een nietje doorheen slaan?-CBR 2 

 

Onderwerp: CBR 

Woordvoerder: 
Linda Ruijs 

Persoonlijk verhaal. Toen ik theorieexamen moest doen had 
ik extra tijd nodig wegens autisme. Dit kan alleen vergoed 
worden voor anderen. Je wordt als persoon met autisme of 
ADHD dus dubbel benadeeld. Dat moet aangepast worden 
en het geld moet worden vergoed. 

Voor Neutraal  

 Eens met redenering, maar 
niet met conclusie. Of 
iedereen toeslag, of niemand. 
Dit is onhandig geregeld. 
 
Hoeveel euro is de toeslag? 
 
 

 

Woordvoerder: 15 euro extra toeslag, maar ook symbolisch dat CBR zegt 
dat je het niet verdient. Fays opmerking vind ik lastig, want 
sommige mensen ehbben voorziening nu eenmaal nodig 

Stemming: 6 voor 5 tegen. 
 
Hertelling 
 
6 voor 6 tegen 

 
PM 03 Zal ik er een nietje doorheen slaan?-CBR 3 
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Onderwerp: Verlengen theorie-examen CBR 

Woordvoerder: 
Linda Ruijs 

Momenteel zijn theorieexamens 1,5 jaar geldig. CBR zegt 
dat dat is omdat wetgeving kan veranderen. Echter, 
wetgeving doet er zolang over rdat dit niet realistisch is. 
Daarnaast zijn er wachttijden bij het CBR die lang duren en 
stress veroorzaken. 

Voor Neutraal Tegen 

Hoop dat mensen de theorie 
onthouden ook terwijl ze 
autorijden. Geef mensen de 
kans om iets persoonlijks te 
doen 

Waarom is dit niet ingediend 
door de werkgroep terwijl de 
andere moties dat wel zijn? 
 

Je moet wel je best doen om 
binnen drie jaar niet je 
rijexamen te halen. Drie jaar 
is dus te lang. Daarnaast is er 
een vergeetcurve waar men 
rekening mee moet houden 

Woordvoerder: Eerste twee met diversiteit te maken dus wordt ook door de 
werkgroep ingediend, derde is iets puur juridisch dus die 
doet de WG diversiteit niet. De motivering van het CBR 
slaat nergens over. 

Stemming: 6 stemmen voor, 5 stemmen tegen 
 

 
 
 

20:39 Pauze 

Schorsing AAV 
 
Noot van mij: tijdens de pauze stemmen en stemmen tellen door SNC. 
 

 
20:59 Heropening AAV 
 
20:59 Financiëel blok 
 
Toelichting op de begroting 
Toelichting door Lucas Hoogendoorn:  
Vrij weinig verandert ten opzichte van vorig jaar. Ongeveer 400 euro minder. Daarnaast komt 
er een aparte pot voor Twinningen. Wij willen samen met Brabant 1000 euro ProSu en 1600 
deelnemersbijdragen.  
400 euro bezuinigd. Dit is vooral gesneden in de gezelligheidsactiviteiten. Dit past binnen de 
verwachten. Op andere vlakken zijn we met de kaasschaaf over de begroting gegaan. BBB 
gaat met 10 euro omlaag, dat is jammer. Online promotie gaat ook omlaag omdat we dat niet 
doen.Masterclasses en scholingsactiviteiten gaan ook ietswat omlaag.  
 
Advies KasCo 
De kasco, Lucas en oud-kasco leden zijn op 30 oktober 2024 samengekomen voor een 
bonnencontrole. Hierbij heeft gelijk een overdracht plaatsgevonden van de oude kasco naar 
de nieuwe kasco. De bonnen waren allemaal netjes bijgehouden en de kasco complimenteert 
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Lucas voor het snelle en concrete antwoord op enige vragen. Er is een transactie die lastig te 
verklaren was, vanwege een aankoop vanaf een persoonlijke rekening van een bestuurslid, 
waarvan vervolgens ledenbijdragen verrekend moesten worden. Dit wordt nader onderzocht. 
De kasco adviseert om, indien mogelijk, dit soort aankopen vanaf de JD rekening te doen, 
maar begrijpt dat dit in extreme gevallen niet mogelijk is. Daarnaast heeft Lucas begin 
December de begroting voor 2025 gepresenteerd aan de kasco. Helaas is er in 2025 minder 
bestedingsruimte, en moest er dus geschrapt worden in bepaalde posten. De grootste 
bezuiniging is te zien bij gezelligheidsactiviteiten, waar er 300 euro minder te besteden is. De 
kasco begrijpt dat er ergens gesneden moet worden en ziet in dat het budget van deze post 
gedurende 2024 niet in zijn geheel besteed is en begrijpt daardoor de keuze om hier te 
bezuinigen. 
 
V: Joris 
Over de online promotie: in de laatste maanden beginnen we aan campagne voor 
gemeenteraadsverkiezingen. Wil je daar niet geld voor reserveren?  
A: Je hebt best flinke bedragen nodig, dus dan kijk je al snel naar 300 euro. Daarnaast gaat 
onze promo via Insta. D66 heeft geld en kan geld uitgeven aan promotie, wij hebben dat geld 
niet. Daarnaast is het de vraag of wij veel effect kunnen hebben met online promotie.  
 
Begroting per acclamatie aangenomen 
 
 

21:06 Verkiezingsuitslag 

 
Naam Functie Totaal uitgebrachte 

geldige stemmen 
Voor Tegen Blanco Verkozen? 

Douwe Brandenbarg Voorzitter 13 13 0  Ja/nee 
Sweder Groot Secretaris 13 13 0  Ja/nee 
Chune Huijbregts Bestuurslid Profilering 13 13 0  Ja/nee 

 

21:07 Sluiting 
WVTTK 

● Linda: AAV bedanken voor goede AAV 
 
Rondvraag 
 
V: 
A: 
 
V: 
A: 
 
Bedanken Stem- en Notulencommissie 
Sluiting door Technisch Voorzitter 
 
Mededelingen 
 
Sluiting door Afdelingsvoorzitter 
 
 


